



## NEGERI SABAH, MALAYSIA KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar di Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) atau Pusat Kontraktor Sabah (PUKONSA) dan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) untuk membuat tender bagi kerja berikut:-

Rujukan Tender	Tajuk Projek	Kelas, Kepala dan Sub-Kepala	Harga Dokumen Tender (RM)	Taraf Tender	Tarikh Melapor Diri, Masa & Tempat Bagi Taklimat/Lawatan Tapak
JKR.JUB. 600- 2/2/285	Projek Naiktaraf Jalan Kg. Pintasan (4KM), Kota Belud, Sabah	(PKK) Kelas 'A' Sahaja, Kepala I, Sub- Kepala 1; Kepala IV, Sub-Kepala 3(a) atau 3(b)  (PUKONSA) Kelas 'A' Sahaja, Kepala I, Sub- Kepala 1; Kepala IV, Sub-Kepala 3	200.00 Sahaja	Terbuka	* 01hb Jun 2011 (Rabu) 10.00 pagi, Pejabat Jurutera Daerah JKR, Kota Belud

\*Nota: Kepada Kontraktor Yang Belum Menghadiri Taklimat/ Lawatan Tapak Yang Telah Dibuat Pada Tarikh Tersebut Di Atas Masih Boleh Berbuat Demikian. Sila Hubungi Pejabat Jurutera Daerah Tersebut.

Tarikh Tutup: : 27hb. Jun 2011  
(Isnin - jam 12.00 Tengahari)

Tempat Memasukkan Tender : Setiausaha,  
Lembaga Perolehan Persekutuan Sabah,  
Perbendaharaan Malaysia Sabah,  
Tingkat Dua (2), Rumah Persekutuan,  
Jalan Mat Salleh,  
**88592 KOTA KINABALU, SABAH**

Borang Lawatan Tapak boleh juga diperolehi dari Pejabat Jurutera Daerah Berkeñaan atau Cawangan Ukur Bahan, Tingkat Lima, Ibu Pejabat, JKR, Kota Kinabalu.

Dokumen tender akan dikeluarkan kepada Kontraktor-kontraktor atau wakil-wakilnya yang SAH sahaja dengan membawa 'SURAT TAULIAH' yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. SIJIL ASAL PKK dan Sijil Perakuan Pendaftaran Asal LPIPM (CIDB) hendaklah dikemukakan dan sila sediakan salinan sijil-sijil yang tidak disahkan beserta *Borang Lawatan Tapak* yang telah ditandatangani oleh Jurutera Daerah semasa hendak membeli dokumen tender.

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan dokumen tender serta Borang Lawatan Tapak boleh diperolehi semasa waktu pejabat di Cawangan Ukur Bahan, Tingkat Lima (5), Ibu Pejabat Jabatan Kerja Raya, Kota Kinabalu.

*Sila ambil perhatian bahawa Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor jika Borang Lawatan Tapak telah dilengkapkan.*

**PENGARAH KERJA RAYA, SABAH**